


En kommentar: Förslaget (propositionen) är nog snarare att vi ska LÄMNA det nuvarande systemet med från varje krets en ordinarie och en ersättande ledamot till ett av valberedningen framplockat förslag lämplig styrelse. Och detta har mindre att göra med om vi jobbar med länsfrågor; det skall vi oftast göra, och har oftast gjort.










